
Z á p i s n i c a  

zo zasadnutia OcZ, konaného dňa 20. 11. 2017 na OcÚ v Rudňanoch 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Počet prítomných poslancov OcZ:  9 

Neprítomní – ospravedlnení:  Ing. Kačír, p. Krestián 

Príchod neskôr:    

Skorší odchod:    13.00 hod JUDr. Chroust  

13.00  - 14.00 hod Mgr. Kirnágová   

  

Začiatok:     09.00 hod 

Koniec:       15.00 hod 

 

 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Určenie návrhovej komisie (Ing. Janka Gazdurová, Bc. Peter Čopjan)  

4. Určenie overovateľa zápisnice (p. Jozef Ogurčák, Mgr. Beáta Kirnágová) 

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti č. 6/2017 

7. Schválenie VZN č. 7/2017 o určení názvu námestia „ Námestie baníkov“ 

8. Prerokovanie odmien poslancov OcZ 

9. Rôzne 

10. Prerokovanie návrhu rozpočtu obce na rok 2018 

11. Interpelácia poslancov 

12. Diskusia 

13. Záver    
 

 

 

 

1. Otvorenie 

  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol zástupca starostu, ktorý privítal 

všetkých prítomných a oboznámil ich s programom rokovania.  

 

 

2. Schválenie programu rokovania 

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ 132/38/2017 

OcZ schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva 

Hlasovanie: 

Za:  9    

Proti:  0 



Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 ( Ing. Kačír, p. Krestian) 

 

 

3. Určenie návrhovej komisie  

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ 133/38/2017 

OcZ schvaľuje do návrhovej komisie Ing. Janka Gazdurová, Bc. Peter Čopjan 

Hlasovanie: 

Za:  7    

Proti:  0 

Zdržal sa: 2 ( Ing. Gazdurová, Bc. Čopjan) 

Neprítomní: 2 ( Ing. Kačír, p. Krestian) 

 

 

4. Určenie overovateľa zápisnice 

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ 134/38/2017 

OcZ schvaľuje za overovateľa zápisnice p. Jozef Ogurčák, Mgr. Beáta Kirnágová 

Hlasovanie: 

Za:  7    

Proti:  0 

Zdržal sa: 2 ( Mgr. Kirnágová, p. Ogurčák) 

Neprítomní: 2 ( Ing. Kačír, p. Krestian)  

 

 

5. Kontrola plnenia uznesení 

zástupca starostu oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s plnením uznesení obecnej 

rady a obecného zastupiteľstva. 

 

6. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti č. 06/2017 

hlavný kontrolór Ing. Stanislav oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva o Správe 

o výsledkoch kontrolnej činnosti č. 06/2017 

JUDr. Chroust poznamenal, že je potrebné riešiť otázku týkajúcu sa odvozu odpadu 

a vysvetlil svoj názor k prejednávanej veci 

zástupca starostu vysvetlil dôvody zrušenia zberného dvora a podal stanovisko 

k pojednávanej záležitosti, podal návrhy ako by sa to dalo čiastočne vyriešiť 

p. Hozza vysvetlil situáciu v časti obce 5RPII ohľadom odpadov a navrhol aby sa dal do tejto 

časti kamerový systém 

zástupca starostu poznamenal aký problém má obec s vyvážaním odpadov v časti obce 

5RPII 



JUDr. Chroust vysvetlil svoj názor k podaným návrhom na riešenie situácie, poukázal na 

potrebu zberného dvora a vysvetlil dôvod a fungovanie zberného dvora 

zástupca starostu opätovne vysvetlil situáciu týkajúcu sa zberného dvora a potrebné kroky k 

obnoveniu  

p. Ogurčák poukázal na to, že v obci sú nelegálne skládky nie len v časti obce 5 RPII 

a vysvetlil svoj názor k prejednávanej záležitosti 

PhDr. Krajňáková, PhD. poznamenala, aby zamestnanec OcÚ, ktorý ma túto problematiku 

na starosti mohol priniesť návrhy na riešenie situácie 

zástupca starostu navrhol aby sa prijalo uznesenie  

p. Šteinerová informovala, že najvyššie náklady na vývoz odpadu sú  z časti obce Zabíjanec 

a najťažšie kontajnery z časti obce 5 RPII a vysvetlila ako sa niekedy vyberali poplatky za 

odpad 

zástupca starostu zhrnul situáciu a navrhol možnosti riešenia vzniknutej situácie 

Ing. Gazdurová podala návrh vzniknutý pri zasadnutí komisie pre rozpočet a majetok obce 

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ 135/38/2017 

OcZ berie na vedomie správu o výsledkoch kontrolnej činnosti č. 06/2017/OcZ 

Hlasovanie: 

Za:  9    

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 ( Ing. Kačír, p. Krestian)  

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ 136/38/2017 

OcZ navrhuje predložiť zástupcovi starostu obce riešenie opatrení zistených nedostatkov 

uvedených v správe o výsledkoch kontrolnej činnosti č. 06/2017 

T: január  2018 

Hlasovanie: 

Za:  8    

Proti:  0 

Zdržal sa: 1 (p. Neuvirth) 

Neprítomní: 2 ( Ing. Kačír, p. Krestian)  

 

 

7.  Návrh VZN č. 7/2017 o určení názvu námestia „Námestie baníkov“ 

zástupca starostu oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva o Návrhu VZN č. 7/2017 

o určení názvu námestia „Námestie baníkov“ 

Ing. Gazdurová navrhla ako by sa mohli občania zapojiť do návrhu námestia a čo by 

námestie mohlo obsahovať 

p. Ogurčák vyjadril svoj názor k prejednávanej záležitosti a navrhol aby sme najprv vytvorili 

návrh námestia až potom prijali uznesenie a vyčlenili finančné prostriedky 



p. Hozza poznamenal, že nik sa nevenuje výzvam na rekonštrukciu námestia a vysvetlil 

dôvod 

JUDr. Chroust vyjadril súhlas s názorom Ing. Gazdurovej a vysvetlil dôvod 

Mgr. Kirnágová poznamenala, že peniaze odporúča vyčleniť, vyjadrila svoj názor 

a informovala sa ohľadom výziev vypísaných z Ministerstva vnútra 

Ing. Čujová vysvetlila kto a ako zo zamestnancov obce pracuje s výzvami vypísanými 

z Ministerstva vnútra  

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ 137/38/2017 

OcZ schvaľuje VZN č. 7/2017 o určení názvu námestia „ Námestie baníkov“ 

Hlasovanie: 

Za:  8    

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 ( JUDr. Chroust, Ing. Kačír, p. Krestian)  

 

 

8.  Prerokovanie odmien poslancov OcZ 

zástupca starostu informoval poslancov obecného zastupiteľstva o navrhnutých odmenách 

pre poslancov OcZ, hlavného kontrolóra a dodatok právneho zástupcu obce 

 

POSLANCI – zastupiteľstvo účasť 20 €    11 x 20 = 220 € 

PREDSEDA KOMISIE       5 x 150 € = 750 € 

KOMISIA PRE OCHRANU VEREJNÉHO ZÁUJMU    3 x 15 = 45 € 

ČLENOVIA OBECNEJ RADY      3 x 100 = 300 € 

ČLENOVIA KOMISIÍ      16 x 40 = 640 € 

HLAVNÝ KONTROLÓR 30% zo súčtu mesačných platov za 

rok 2017 

PRÁVNY ZÁSTUPCA  dodatok navýšenie o 15% 

 

Mgr. Krinágová navrhla ponížiť čiastku odmien pre predsedov komisie  na 100,00 € 

a členov obecnej rady na 50,00 € 

JUDr. Chroust navrhol aby sa odmena udeľovala podľa aktívnosti zasadnutí komisií 

Obecné zastupiteľstvo hlasovalo o pozmeňujúcom návrhu na udelenie odmien predsedov 

komisie na 100,00 € a členov obecnej rady na 50,00 €, ktorý nebol prijatý 

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ 138/38/2017 

OcZ schvaľuje odmeny za rok 2017 pre poslancov obecného zastupiteľstva, členov rady, 

predsedom komisií a členom komisií v celkovej výške 4 097 € 

Hlasovanie: 

Za:  8    

Proti:  1 (Mgr. Kirnágová) 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 ( Ing. Kačír, p. Krestian)  



Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ 139/38/2017 

OcZ schvaľuje odmenu hlavnému kontrolórovi obce vo výške 30 % súčtu mesačných platov 

za rok 2017 

Hlasovanie: 

Za:  9    

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 ( Ing. Kačír, p. Krestian)  

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ 140/38/2017 

OcZ schvaľuje Dodatok č. 2 k Zmluve o poskytovaní právnych služieb uzatvorený medzi 

obcou Rudňany a JUDr. Marekom Kukelčíkom, Starosaská 6, Spišská Nová Ves 

Hlasovanie: 

Za:  9    

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 ( Ing. Kačír, p. Krestian)  

 

 

9.  Rôzne 

Ing. Gazdurová oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva o správe z otvárania obálok 

z verejnej obchodnej súťaže  

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 141/38/2017 

OcZ berie na vedomie Zápis z otvárania obálok z verejnej obchodnej súťaže na prenájom 

garáže v časti Huta stojaceho na parcele č. 854 v k. ú. Rudňany o výmere 32,00 m
2
 

Hlasovanie: 

Za:  9    

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 ( Ing. Kačír, p. Krestian)  

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 142/38/2017 

OcZ schvaľuje prenájom garáže v časti Huta stojaceho na parcele č. 854 v katastrálnom 

území Rudňany o výmere 32,00 m
2 

v cene 4,97 €/1 m
2
, t. j. spolu 159,04 € p. Marošovi 

Stanislavovi 

Hlasovanie: 

Za:  9    

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 



Neprítomní: 2 ( Ing. Kačír, p. Krestian) 

 

PhDr. Krajňáková PhD. oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva o zápisnici 

z Komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej 

Ing. Čujová vysvetlila, ako sa postupuje pri vymáhaní nedoplatkov neplatičoch nájomných 

bytoch 

p. Hozza sa informoval či byt po p. Čonkovi je v rekonštrukcii 

p. Šteinerová odpovedala, že v najbližšej dobe sa začne rekonštruovať 

 

p. Šteinerová oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva o prijatom liste z CVC a jeho 

obsahu 

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 143/38/2017 

OcZ schvaľuje dotáciu na člena záujmového útvaru pre centra voľného času z pôvodných 

60,00 € na 75,00 € na dieťa/žiaka s platnosťou od 01. 01. 2018. 

Hlasovanie: 

Za:  9    

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 ( Ing. Kačír, p. Krestian) 

 

zástupca starostu oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva o vyjadrení k predloženej 

projektovej dokumentácii na uloženie plynu, vody a oplotenia na pozemku p. Beregszasziho 

vedenom na LV č. 891 k. ú. Rudňany.  

p. Comba sa informoval, ako budú riešené ostatné inžinierske siete k plánovanej materskej 

škole v časti obce Zabíjanec 

zástupca starostu vysvetlil situáciu naplánovaných inžinierskych sieti k plánovanej 

materskej škôlke  

JUDr. Chroust zhrnul situáciu ohľadom plánovaných inžinierskych sieti a výstavbe 

materskej škôlky a budúceho vecného bremena, vysvetlil možné riziká na príklade ktorý sa už 

uskutočnil a dodnes nie je vysporiadaný  a vysvetlil dôvody  

PhDr. Krajňáková PhD. poznamenala, že niekoľko krát sa informovala na zasadnutí OcZ či 

pozemky okolo výstavby materskej školy sú vysporiadané 

zástupca starostu vysvetlil situáciu okolo pozemkov okolo výstavby materskej školy 

a dôvody nesúhlasu p. Beregszasziho  a predložil riešenie situácie 

p. Hozza sa informoval ako budeme nakladať s budovou, v ktorej bolo plánované komunitné 

centrum a poznamenal, že je k budove postavená nelegálna stavba a poukázal na nečinnosť 

stavebného úradu 

Mgr. Kirnagová poznamenala, aby sa do budúcnosti uvažovalo o kúpe pozemku od p. 

Beregszasziho a navrhla aby sa prijalo uznesenie k tejto veci 

 

p. Šteinerová oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva o návrhu na úpravu sadzobníka 

cien -  položku faxovanie vyhodiť a namiesto neho pridať položku skenovanie za 0,50 € /scan 



PhDr. Krajňáková PhD. sa informovala či náklady v navrhovanej výške sú reálne 

hlavný kontrolór Ing. Stanislav vysvetlil možnú reálnosť navrhovanej ceny za službu 

 

 

10. Prerokovanie návrhu rozpočtu obce na rok 2018 

p. Šteinerová oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva s jednotlivými položkami 

bežných výdavkov v návrhu rozpočtu na rok 2018 

 

Miestne občianske poriadkové služby 

JUDr. Chroust zhrnul situáciu ohľadom MOPS a informoval ako to prebieha v ostatných 

obciach, poukázal na chýbajúcu pozíciu koordinátora a vysvetlil dôvod  

p. Šteinerová vysvetlila ako budeme financovať MOPS 

p. Ogurčák vysvetlil priebeh výberového konania a dôvod prečo sa výberové konanie na 

koordinátora neuskutočnilo 

 

príjmy z využitia multifunkčného ihriska a mini ihriska 

p. Hozza sa informoval či za celý rok toľko vyzbierame a informoval sa či Základná škola 

prispieva na multifunkčné ihrisko 

zástupca starostu vysvetlil situáciu okolo príjmu z multifunkčného ihriska a mini ihriska  

hlavý kontrolór Ing. Stanislav vysvetlil situáciu ohľadom príspevku základnej školy na 

používanie multifunkčného ihriska 

 

BEŽNÉ VÝDAVKY 

osobný príplatok 

PhDr. Krajňáková PhD. sa informovala prečo sa o 4 500 € navýšila položka osobné 

príplatky 

hlavný kontrolór Ing. Stanislav vysvetlil situáciu ohľadom navýšenia položky osobný 

príplatok 

 

Rozhlas, televízia, doména, SOZ 

PhDr. Krajňáková PhD. sa informovala prečo sa o 1 100 € navýšila položka 

p. Šteinerová vysvetlila dôvody navýšenia položky 

 

interiérové vybavenie 

PhDr. Krajňáková PhD. sa informovala prečo sa navýšila položka z 500 €  na 1 600 € 

p. Šteinerová vysvetlila dôvody navýšenia položky   

 

súpisné čísla, štítky pre psov  

PhDr. Krajňáková PhD. sa informovala prečo sa navýšila položka z 200 €  na 500 € 

p. Šteinerová vysvetlila dôvody navýšenia položky   

hlavý kontrolór Ing. Stanislav pripomenul, že majiteľ psa, ktorý uhynul je povinný vrátiť 

štítok prípadne zaplatiť podľa platného VZN 

JUDr. Chroust sa informoval čí na známkach je vyznačený rok 



hlavý kontrolór Ing. Stanislav vysvetlil, že známky sú prenosné a nie je na nich vyznačený 

rok a informoval ako by to malo fungovať 

 

údržba administratívnych budov 

PhDr. Krajňáková PhD. sa informovala prečo sa navýšila položka z 5 000 €  na 15 000 € 

p. Šteinerová vysvetlila opravy, ktoré je potrebné na budove opraviť 

 zástupca starostu informoval, že treba akútne vymeniť kúrenie a vymaľovať kancelárie 

obecného úradu 

p. Hozza a p. Ogurčák podal stanovisko k prejednávanej položke 

zástupca starostu navrhol aby sa hlasovalo k výške položky  

 

štúdie, posudky - povodňové práce   

p. Comba sa informoval prečo sa nachádza v rozpočte táto položka 

p. Šteinerová vysvetlila, že sa to prenáša z minulého roku 

Poslanci obecného zastupiteľstva sa zhodli aby sa položka z rozpočtu odstránila 

 

údržba dopravného označenia mostov v hute  

PhDr. Krajňáková PhD. sa informovala prečo sa navýšila položka z 5 000 €  na 10 000 € 

p. Šteinerová vysvetlila, že je to položka z minulého roku a presunulo sa to na tento rok  

 

údržba, prestavba na pozemkoch pri Bani západ 

p. Hozza sa informoval na aký účel sú peniaze určené 

p. Šteinerová vysvetlila, že prostriedky sa prenášajú z minulého roka 

 

cestná doprava – mzdy, odmeny 

JUDr. Chroust sa informoval prečo sa položka navýšila a ktorí zamestnanci do tejto 

kategórie spadajú 

p. Šteinerová vysvetlila, ktorí zamestnanci sa zaraďujú do tejto položky  

JUDr. Chroust odporúčal aby si p. Červeňák urobil školenie na kuriča 

zástupca starostu informoval o školení na kuriča a prihlásení p. Červeňáka na školenie 

p. Hozza poznamenal na pracovnú náplň p. Astaloša 

 

rozvoj bývania – stavebný úrad 

PhDr. Krajňáková PhD. sa informovala prečo sa navýšili položky navýšenie mzdy, 

odchodné a stavebný dozor 

p. Šteinerová vysvetlila dôvody navýšenia položiek a poznamenala, že stavebný dozor 

aktuálne okrem p. Mgr. Mazúrovej nemáme  

 

životné prostredie 

JUDr. Chroust poukázal na chystajúce povinnosti obce vystavať kanalizáciu v celej obci, 

ktorá bude stanovená zákonom a vysvetlil dôvody, poukázal na vypísané výzvy na túto 

problematiku 

p. Hozza vysvetlil svoj názor k pojednávanej veci a poukázal na časť obce Stupy a stav 

kanalizácie  



JUDr. Chroust vysvetlil aktuálnu situáciu ohľadom prejednávanej situácie a odporúčal aby 

sa na túto problematiku vyčlenili finančné prostriedky 

p. Šteinerová vysvetlila situáciu okolo budovania kanalizácie v časti obce Závistlivec 

a situácie v časti obce Zabíjanec 

 

rozvoj obci 

PhDr. Krajňáková PhD. sa informovala prečo sa navýšila položka 

p. Šteinerová poznamenala, že položka sa presúva do kapitálových výdavkov a sú určené na 

námestie baníkov 

 

verejné osvetlenie 

p. Šteinerová sa informovala, či túto položku nechávame v rozpočte 

PhDr. Krajňáková PhD. navrhla aby sa prijal niekto nový  

p. Hozza súhlasí s názorom p. PhDr. Krajňákovej PhD. 

zástupca starostu poznamenal, že prijať nového zamestnanca môže iba starosta obce 

 

bývanie a občianska vybavenosť  

PhDr. Krajňáková PhD. sa informovala čo obsahuje položka 

p. Šteinerová vysvetlila, že je to výmena garáže nachádzajúci sa za Obecnom úrade na 

obecné auta 

p. Comba poznamenal, že je potrebné vyčleniť finančné prostriedky na opravu omietky 

a vybudovať svetlo 

p. Hozza poznamenal či stanovená suma bude postačujúca 

zástupca starostu informoval, že suma je stanovená na základe obhliadky odborníka 

 

odmeny mimo pracovného pomeru 

PhDr. Krajňáková PhD. sa informovala čo obsahuje položka odmeny mimo pracovného 

pomeru 

p. Šteinerová vysvetlila komu sú určené takéto odmeny 

 

rekreačné a športové služby – dotácia na OŠK 

PhDr. Krajňáková PhD. sa informovala o dôvode navýšenia dotácie na OŠK 

zástupca starostu vysvetlil situáciu ohľadom výšky dotácie na OŠK 

p. Hozza vysvetlil dôvody navýšenia dotácie  

PhDr. Krajňáková PhD. prejavila svoj nesúhlas k výške dotácie a vysvetlila dôvody 

nesúhlasu 

JUDr. Chroust sa informoval v akej výške sú príjmy plynúce do OŠK a vysvetlil na aké 

účely sa majú využívať dotácie a informoval sa kto hradí náklady na elektrinu v bufete, 

informoval poslancov obecného zastupiteľstva o sťažnosti p. Lackovej a opýtal sa kto dáva 

súhlas na prenájom priestorov OŠK, kto dal súhlas na pristávanie helikoptéry na ihrisku OŠK 

a vysvetlil ako to niekedy fungovalo a poukázal na to aké dotácie sa niekedy udeľovali na 

OŠK a poukázal na okolité obce a ich výšku dotácie 



zástupca starostu odpovedal o výške príjmu z bufetu OŠK, kto hradí elektrinu v bufete, 

poznamenal, že žiadne akcie v priestoroch OŠK sa nekonajú a súhlas môže dať iba Obecný 

úrad, nevie kto dal súhlas k pristávaniu helikoptéry  

p. Comba navrhuje zníženie dotácie na 38 000 € 

Bc Čopjan sa informoval ohľadom zakúpenia nových fit jump trampolín a informoval sa či sa 

nemôže táto položka zahrnúť do rozpočtu  

zástupca starostu vysvetlil situáciu ohľadom fit jump trampolín  

p. Šteinerová odpovedala, že treba dať požiadavku v písomnej forme 

p. Oguráčk vyjadril súhlas k navrhovanej výške dotácie a vysvetlil dôvod, a informoval 

poslancov o akcii konanej v priestoroch OŠK v mesiaci august, poukázal na potrebu 

rekonštrukcie schátraných budov v areáli OŠK 

zástupca starostu poznamenal, že nedával súhlas k akcii 

poslanci Obecného zastupiteľstva hlasovali o výške dotácie na OŠK, ktorú nadpolovičnou 

väčšinou prítomných poslancov odsúhlasili vo výške 42 000 € 

 

kultúrne služby ostatné – reprezentačné pri akciách 

PhDr. Krajňáková PhD. sa informovala prečo sa navýšila položka o 1 150 € 

p. Šteinerová vysvetlila, z čoho pozostáva položka reprezentačné pri akciách  

zástupca starostu vysvetlil plánované akcie z návrhov Komisie pre kultúru a šport  

p. Comba navrhol aby sa odmeny pre jubilantov obmenili a vysvetlil dôvod 

poslanci Obecného zastupiteľstva sa zhodli na obmene prezentov pre jubilantov 

 

vystúpenie skupiny Kollárovci, Kandráčovci 

PhDr. Krajňáková PhD. sa informovala prečo sa navýšila položka o 1 000 € 

zástupca starostu vysvetlil dôvod navýšenia  

 

kultúrne položky – knižnica 

Bc. Čopjan sa informoval o navýšení položky, a položky nákup cien a odmien a navrhol aby 

sa položky navýšili  

p. Šteinerová odpovedala čo obsahujú položky a poznamenala, že žiadnu požiadavku na 

zvýšenie finančných prostriedkov od knižnice nedostala  

p. Ogurčák vyjadril súhlas s návrhom Bc. Čopjana o zvýšení položiek a vysvetlil dôvod 

a informoval poslancov o uskutočnených akciách  

 

kultúrne služby – ostatné 

p. Šteinerová informovala o dôvode navýšenia položky 

p. Comba sa informoval ohľadom dotácie pre Rudňianku 

p. Šteinerová vysvetlila jednotlivé položky 

 

kultúrne služby – banícky cech 

PhDr. Krajňáková PhD. sa informovala prečo sa navýšila položka o 2 400 € 

Ing. Gazdurová vysvetlila dôvody navýšenia dotácie a navrhla výšku dotácie na schválenie 

p. Ogurčák prezentoval svoj názor k navrhovanej výške dotácie 

p. Comba navrhol výšku dotácie na 3 100 € 



poslanci Obecného zastupiteľstva nadpolovičnou väčšinou hlasov odsúhlasili výšku dotácie 

na 4 000 € 

 

vysielacie a vydavateľské služby  

PhDr. Krajňáková PhD. sa informovala prečo sa navýšila položka ústredňa pre rozhlas s 

reproduktormi na  2 500 € a údržba miestneho rozhlasu na 500 € 

p. Šteinerová vysvetlila dôvody navýšenia 

zástupca starostu upresnil potrebu zakúpenia novej ústredne a reproduktorov 

Ing. Čujová upresnila dôvody a potrebu zakúpenia nových reproduktorov a informovala 

poslancov o dostatočnej ústredni 

p. Hozza vyjadril súhlas k zakúpeniu nových reproduktorov 

Bc. Čopjan vyjadril svoj kladný názor k výmene reproduktorov  

 

odmeny redaktorke a komisii horizontu 

PhDr. Krajňáková PhD. sa informovala prečo sa navýšila položka z 1 500 € na 1 700 € 

p. Šteinerová vysvetlila dôvody navýšenia 

PhDr. Krajňáková PhD. vyjadrila svoj nesúhlas k navýšeniu dotácie 

p. Ogurčák poznamenal, že súhlasí s navrhovanou výškou dotácie a vysvetlil dôvod 

p. Comba vyjadril súhlas s názorom PhDr. Krajňákovej PhD. a vysvetlil dôvod 

zástupca starostu vyjadril svoj názor k navrhovanej dotácii 

poslanci Obecného zastupiteľstva nadpolovičnou väčšinou hlasov odsúhlasili výšku dotácie 

na 1 500 € 

 

náboženské a iné spoločenské služby – údržba domu smútku 

PhDr. Krajňáková PhD. sa informovala čo obsahuje položka údržba domu smútku 

p. Šteinerová vymenovala jednotlivé činnosti, ktoré sú zahrnuté v položke údržba domu 

smútku 

 

dotácia pre rímskokatolícku cirkev  

PhDr. Krajňáková PhD. poukázala na výšku dotácie a vyjadrila súhlas k navrhovanej výške 

p. Ogurčák vyjadril svoj nesúhlas k výške dotácie a vysvetlil dôvod 

zástupca starostu vysvetlil dôvod výšky dotácie 

Bc. Čopjan vyjadril súhlas k navrhovanej výške dotácie 

poslanci Obecného zastupiteľstva nadpolovičnou väčšinou hlasov odsúhlasili výšku dotácie 

na 9 000 € 

 

invalidita a ťažké zdravotne postihnutie, chránené dielne – mzdy chránená dielňa vrátnik, 

obec 

PhDr. Krajňáková PhD. sa informovala čo obsahuje položka 

p. Šteinerová odpovedala, že obec má 2 chránené dielne a vysvetlila dôvody navýšenia 

položky 

 

strava, vývarovňa – údržba stravovacích zariadení 

PhDr. Krajňáková PhD. sa informovala či je v položke zahrnuté aj vymaľovanie priestorov 



p. Šteinerová odpovedala, že áno a vysvetlila ostatné položky 

p. Ogurčák informoval poslancov o potrebe zakúpiť fritézu 

dotácie zväz invalidov 

PhDr. Krajňáková PhD. poukázala na výšku dotácie  

poslanci Obecného zastupiteľstva nadpolovičnou väčšinou hlasov odsúhlasili výšku dotácie 

na 1 200 € 

 

p. Ogurčák poznamenal prečo obecné akcie nie sú vyplácané, poukázal na výšku odmeny za 

varenie na kar a informoval poslancov o príklade vyrátania odmeny, poukázal na potrebu 

zvýšenia platu zamestnancov obecného úradu 

p. Šteinerová a Ing. Čujová poznamenali, že aj pracovníčky obecného úradu pracujú 

zadarmo v rámci obecnej akcie 

Ing. Gazdúrová poznamenala, že Šachtág je vyplácaný 

PhDr. Krajňáková PhD. vysvetlila, že to nie je v kompetencii poslancov 

zástupca starostu odpovedal, že o plate kuchárky rokoval s p. starostom 

p. Ogurčák vyjadril nesúhlas k prijatému sadzobníku cien a výške odmeny zamestnancom 

kuchyne 

p. Šteinerová vysvetlila situáciu okolo sadzobníka cien 

 

KAPITÁLOVÉ VÝDAVKY 

nákup kamerového systému 

p. Šteinerová vysvetlila, že suma sa odvíja od vypracovanej ponuky 

 

nákup pozemkov 

p. Šteinerová vysvetlila, aké cesty sú naplánované k odkúpeniu 

p. Hozza vysvetlil potrebu zakúpenia vybraných pozemkov 

zástupca starostu informoval o voľných miestach na cintoríne  

p. Comba sa informoval ohľadom stavu zakúpenia ciest na zimnej doline a vysvetlil dôvod 

p. Hozza vysvetlil stav a potrebné kroky k zakúpeniu ciest na zimnej doline  

 

projektová dokumentácia  

p. Šteinerová vysvetlila dôvod navýšenia položky 

zástupca starostu prezentoval návrh základnej školy na opravu slobodárne  

p. Hozza poznamenal, že súhlasí s návrhom a vysvetlil dôvod 

hlavný kontrolór Ing. Stanislav poukázal na možnosť dotácie ministerstva školstva pri 

vyhovení návrhu 

p. Comba vyjadril svoj názor k prejednávanej záležitosti a poukázal na vedľa stojacu  budovu 

v katastrofálnom stave a potrebe riešenia aktuálneho stavu 

 

rekonštrukcia budovy knižnice 

p. Hozza , p. Ogurčák vysvetlili dôvody potreby rekonštrukcie budovy 

PhDr. Krajňáková PhD. vyjadrila svoj nesúhlas k rekonštrukcii a vysvetlila dôvod  

p. Comba poukázal na aktuálny stav knižnice a navrhol možné riešenia 



poslanci Obecného zastupiteľstva nadpolovičnou väčšinou hlasov odsúhlasili výšku financií 

na rekonštrukciu budovy knižnice 

 

rekonštrukcia ciest v obci 

PhDr. Krajňáková PhD. sa informovala, ktoré cesty sa plánujú rekonštruovať 

zástupca starostu vysvetlil, ktoré cesty sú vybrané na rekonštrukciu 

p. Hozza sa informoval, či sa žiadosti od p. Šaríkovej vyhovelo 

zástupca starostu vysvetlil aktuálny stav žiadosti a poznamenal, že táto žiadosť sa už 

vykonáva v správe vodárni a kanalizácii ako havarijný stav 

p. Ogurčák navrhol cesty ktoré ešte nie sú zrekonštruované a navrhol aby sa zvýšila položka 

na 70 000 € 

 

rekonštrukcia oporného múra a zdravotné stredisko  

p. Šteinerová vysvetlila dôvody existencie položky na základe podnetu p. starostu 

p. Hozza podal stanovisko k prejednanej položke, navrhol možné riešenie a presunutie 

plánovaných rekonštrukcii na r. 2019 

PhDr. Krajňáková PhD. vyjadrila nesúhlas k oprave oporného múra pri kostole 

Mgr. Kirnágová navrhla navýšenie na 100 000 € 

p. Šteinerová presunula položku na rok 2019 a navýšila na 100 000 € 

Bc. Čopjan vyjadril svoj názor k prejednávanej položke a navrhol aby sa prizeralo aj na 

záujmy občanov 

 

zateplenie bytoviek 

zástupca starostu podal stanovisko k výške položky na zateplenie bytových jednotiek 471 

a 472 

 

rekonštrukcia oplotenia 

p. Šteinerová vysvetlila dôvod vzniku položky 

p. Hozza vysvetlil potreby rekonštrukcie  oplotenia 

 

novostavba materskej školy Zabíjanec 

p. Šteinerová vysvetlila dôvod potreby položky 

 

dokončenie oplotenia Základnej školy 

p. Šteinerová vysvetlila dôvody vzniku položky 

p. Hozza sa informoval či sa robila obchodná verejná súťaž 

p. Šteinerová odpovedala, že prieskum trhu 

p. Ogurčák vyjadril svoj nesúhlas  

poslanci Obecného zastupiteľstva nadpolovičnou väčšinou hlasov neodsúhlasili 10 000 € na 

dokončenie oplotenia pri Základnej škole 

 

p. Ogurčák poukázal na krátenie navrhovaného rozpočtu kuchyne základnej školy a vysvetlil 

dôvod a poukázal na situáciu vzniknutú ohľadom navýšenia odmien členov obecnej polície 

p. Šteinerová vysvetlila krátenie navrhovaného rozpočtu 



zástupca starostu vysvetlil situáciu, ktorá vznikla z dôvodu navýšenia odmien členov 

obecnej polície 

p. Šteinerová a zástupca starostu navrhli navýšenie odmien poslancov 

p. Ogurčák vyjadril svoj názor k navýšeniu platu a odmien poslancov  

 

rekonštrukcia budovy na základnú školu súpisné číslo 79 

poslanci Obecného zastupiteľstva po diskusii sa zhodli na pridelení finančných prostriedkov 

na rekonštrukciu budovy s. č. 79  

 

 

11. Interpelácia poslancov 

 

Interpelácia poslancov nebola žiadna. 

 

 

12. Diskusia 

 

Diskusia prebehla v rámci prerokovaných bodov programu. 

 

 

13. Záver 

 

Zástupca starostu všetkým prítomným poďakoval za účasť a  zasadnutie obecného 

zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva dňa 20.11.2017 

 

Uznesenie OcZ 132/38/2017 

OcZ schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva 

 

Uznesenie OcZ 133/38/2017 

OcZ schvaľuje do návrhovej komisie Ing. Janka Gazdurová, Bc. Peter Čopjan 

 

Uznesenie OcZ 134/38/2017 

OcZ schvaľuje za overovateľa zápisnice p. Jozef Ogurčák, Mgr. Beáta Kirnágová 

 

Uznesenie OcZ 135/38/2017 

OcZ berie na vedomie správu o výsledkoch kontrolnej činnosti č. 06/2017/OcZ 

 

Uznesenie OcZ 136/38/2017 

OcZ navrhuje predložiť zástupcovi starostu obce riešenie opatrení zistených nedostatkov 

uvedených v správe o výsledkoch kontrolnej činnosti č. 06/2017 

T: január  2018 



Uznesenie OcZ 137/38/2017 

OcZ schvaľuje VZN č. 7/2017 o určení názvu námestia „ Námestie baníkov“ 

 

Uznesenie OcZ 138/38/2017 

OcZ schvaľuje odmeny za rok 2017 pre poslancov obecného zastupiteľstva, členov rady, 

predsedom komisií a členom komisií v celkovej výške 4 097 € 

 

Uznesenie OcZ 139/38/2017 

OcZ schvaľuje odmenu hlavnému kontrolórovi obce vo výške 30 % súčtu mesačných platov 

za rok 2017 

 

Uznesenie OcZ 140/38/2017 

OcZ schvaľuje Dodatok č. 2 k Zmluve o poskytovaní právnych služieb uzatvorený medzi 

obcou Rudňany a JUDr. Marekom Kukelčíkom, Starosaská 6, Spišská Nová Ves 

 

Uznesenie OcZ č. 141/38/2017 

OcZ berie na vedomie Zápis z otvárania obálok z verejnej obchodnej súťaže na prenájom 

garáže v časti Huta stojaceho na parcele č. 854 v k. ú. Rudňany o výmere 32,00 m
2
 

 

Uznesenie OcZ č. 142/38/2017 

OcZ schvaľuje prenájom garáže v časti Huta stojaceho na parcele č. 854 v katastrálnom 

území Rudňany o výmere 32,00 m
2 

v cene 4,97 €/1 m
2
, t. j. spolu 159,04 € p. Marošovi 

Stanislavovi 

 

Uznesenie OcZ č. 143/38/2017 

OcZ schvaľuje dotáciu na člena záujmového útvaru pre centra voľného času z pôvodných 

60,00 € na 75,00 € na dieťa/žiaka s platnosťou od 01. 01. 2018. 

 

 

Návrhová komisia:  Ing. Janka Gazdurová 

Bc. Peter Čopjan 

   

Overovatelia zápisnice: Mgr. Beáta Kirnágová  

p. Jozef Ogurčák 

 

                                                                                                             Miroslav Blišťan 

                                                                                                                starosta obce 

 

Zapisovateľ: Čujová Lucia, Ing.  

Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva bol vyhotovený zvukový záznam  v trvaní 5 hodiny a 

00 minút. 


